

6. Epistolar

Brief von August Hermann Francke an Hermann Schroeder.

Francke, August Hermann

Halle (Saale), 04.02.1723

Nutzungsbedingungen

Die Digitalisate des Francke-Portals sind urheberrechtlich geschützt. Sie dürfen für wissenschaftliche und private Zwecke heruntergeladen und ausgedruckt werden. Vorhandene Herkunftsbezeichnungen dürfen dabei nicht entfernt werden.

Eine kommerzielle oder institutionelle Nutzung oder Veröffentlichung dieser Inhalte ist ohne vorheriges schriftliches Einverständnis des Studienzentrums August Hermann Francke der Franckeschen Stiftungen nicht gestattet, das ggf. auf weitere Institutionen als Rechteinhaber verweist. Für die Veröffentlichung der Digitalisate können gemäß der Gebührenordnung der Franckeschen Stiftungen Entgelte erhoben werden.

Zur Erteilung einer Veröffentlichungsgenehmigung wenden Sie sich bitte an die Leiterin des Studienzentrums, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

Terms of use

All digital documents of the Francke-Portal are protected by copyright. They may be downloaded and printed only for non-commercial educational, research and private purposes. Attached provenance marks may not be removed.

Commercial or institutional use or publication of these digital documents in printed or digital form is not allowed without obtaining prior written permission by the Study Center August Hermann Francke of the Francke Foundations which can refer to other institutions as right holders. If digital documents are published, the Study Center is entitled to charge a fee in accordance with the scale of charges of the Francke Foundations.

For reproduction requests and permissions, please contact the head of the Study Center, Frau Dr. Britta Klosterberg, Franckeplatz 1, Haus 22-24, 06110 Halle (studienzentrum@francke-halle.de)

urn:nbn:de:gbv:ha33-1-9454

Vir maxime Reverende

Suavissima mihi est et semper erit litterarum,
 quas superiori anno ad me et D. Langium scripsisti, me-
 moria, pariterque recordor me recipere in verbis respon-
 si Doctoris Langii adiectis, me seorsum ad illas esse respon-
 surum. Verum nunc opportune se quidem mihi Dn. Schumacher,
 rus ad perferendas non modo Tibi litteras, sed etiam scri-
 ptorum apud nos editorum fasciculum; quo minus autem
 libellis, quos mitto, et quos rogo aequi bonique consulas,
 adiciam epistolam longiorem, plurima sunt quae me
 impediunt, speroque Te pro Tua humanitate moram, quam
 facio, haud egre laturum esse. De Schumachero, re-
 strate, nobis gratulamur, quod reditum ad nos meditetur,
 utpote quem ea, quae Jesu Christi sunt, serio querere
 censemus, et patria sua utilissimum futuram esse augura-
 mur. Vale et amare perge

Tua maxime Reverende Dignitati

Hala. d. 4. Febr. 1723.

Viro maxime Reverendo

addictissimum
 Augustum Hermannum
 Franckium

Schroedero Pastori et Consistorio Aulesori
 meritissimo pateant

Holmida

Holmid